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Vnanjih Goric glede slabe pitne vodc, da je zelo nekvali-
tetna, nezdrava in za pitje neuporabna.

Strinjam se z Vanjo Forjanič-Rankel, ki je omenjeno
pismo napisala, da je prišel čas, ko bomo lahko presodili
in morali trezno premisliti kaj naj bi v današnjem času

, storili in hitro ukrepali, da bi dobili dobro pitno vodo.

Pisateljica pisma omenja, da je bilo načrtovano za
vodni vir iz Bresta, da pa ne pride več v poštev, da bi se
ta zdrava pitna voda zagotovila, bilo bi je dovolj za vse
krajane. Ker pa jc referendum za IV. samoprispevek
v Ljubljani propadel - ni uspel, nam voda iz Bresta
odpade. To je žalostno. Zakaj ni samoprispevek uspel se
lahko sprašujemo in bomo dobili odgovor. Prav zagotovo
ni uspel zaradi tega.ker je bilpripravljenv okviru celotne-
ga mesta Ljubljane. Ljudje ne zaupajo več v plačilo
samoprispevka, verjetno imajo slabe izkušnje iz prejšnjih
let.

Tudi ostale dajatve, ki jih krajani obvezno plačujejo
potom zaposlitve, gradnje hiš, plačilo davkov v skupne
blagajne mesta, od tam pa le bore malo sredstev priteče
na krajevne skupnosti na obrobju mesta Ljubljane. Ako
si človek te kraje pobliže ogleda ugotovi, da tamkajšnji
prebivalci nimajo urejenih cest za današnji čas, ko je že
toliko motornih vozil, da iz makadamskih cest in poti
dvigajo prah. Ti kraji nimajo urejene kanalizacije, nove
hiše pa nenehno zidajo, naselja se večajo in množijo. Vsi
vodni odpadki se stekajo v obrobne kanale kjer imajo

leglo mikroorganizmi in insekti. Poleg vseh teh elemen-
tov imajo še neuporabno pitno vodo in v glavnem so hiše
brez telefonov.

Vnanje Gorice in sosednji kraji so kot okolica privlačni
za bivanje, so blizu mesta Ljubljane, kjer se ljudje zapp-
slujejo in delajo. Zato se jih veliko odloči za te kraje,
kadar izbirajo svoj življenjski prostor za nadaljnje življe-
nje. Navšečnosti, ki jih tam čakajo ne vidijo in ne vedo
zanje.

Jaz mislim, če bi bil referendum za samoprispevek
pripravljen v okviru teh prizadetih krajev, bi uspel. Saj
bodo končno Ijudje primorani še zagotoviti sredstva, da
si bodo ustvarili boljše pogoje in čistejše okolje za svoj
obstoj. Vsak posebej je dolžan pristopiti, pomagati in
ukrepati, da bi dobili vodo iz Bresta. Zato ker tudi voda
iz zajetja Virje pri Jezeru ni neoporečna, torej jo bodo
morali zelo klorirati, kar pa je spet zdravju škodljivo.
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Pripis uredništva: Iz teh in prispevkov v prejšnjih
številkah smo razbrali kako akutna je probiemalika •
z oskrbo neoporečne vode v Vnanjih Goricah in okolici.
Podanih je bilo več različnih pogledov in predlogov in
bilo bi dobro, če bi v razpravah na KK SZDL v omenje-
nih KS problematiko Sirše pretresli ter izoblikovali skup-
ne usmeritve za nadaljnjo akcijo. To pa tudi pomeni, da
začasno to polemiko na straneh glasila prekinjamo.
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